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BAŞKENTİ DOĞU KUDÜS OLAN 
BAĞIMSIZ FİLİSTİN KURULMALI

“Filistin davasına desteğimizi sürdürdük, sürdüreceğiz” 
diyen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Filistin davasını 

savunmaya her gayreti desteklemeye devam edeceğiz. 
1967 sınırlarında başkenti Doğu Kudüs olan bağımsız bir 
Filistin devleti kurulmasının şart olduğunu ifade etmek 

istiyorum” ifadelerini kullandı.



OSMAN NURİ  KABAKTEPE
A K  P A R T İ  İ S T A N B U L  İ L  B A Ş K A N I

AK PARTİ SİYASETİ “ANLAM” SİYASETİDİR
     

Ülkemizi de insanlığı da hem bilimin 
ışığında “geliştirmek” hem de 

“anlamlandırmak” her zaman biricik 
hedefimiz olacaktır. Bizim kayıkçı 
kavgalarıyla, yalanla, boş vaatle 

işimiz yok. Bizim günü birlik arayış 
ve ihtiraslarla işimiz yok. Yolumuz 
uzun, işimiz çok. Yaptığımız tikel 
projeler birer birer bitse de bu 

yolculuk hiç bitmeyecek. Çünkü… 
Yola çıkmak ve sürekli yolda olmak… 

Bu da bizim bir anlamımız! 
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Batı dünyası kendi 
aydınlanması ve sanayi 
devrimiyle birlikte bilim ve 
teknolojide önemli merhaleler 
kaydetti. Tabii ki bu gelişimin 

merkezindeki sömürgeciliğe zerrece 
dokunmayarak...

Sonuçta görece olarak birçok alanda 
önemli gelişmeler sağladılar ancak 
insanlık için ve dünya için bunlara 
paralel bir anlam zihni oluşturamadılar.

Bilim ve teknoloji bir şeyleri açıklar, 
değiştirir ama anlamlandıramaz.

Anlam için çok daha aşkın, derin ve 
hikmetli bir tasavvura ihtiyaç vardır.

Bu anlamsızlık, insanlık için sürekli 
sömürü, haksızlık, adaletsizlik ve çıkar 
savaşlarını beraberinde getirdi.

İnsanı ve evreni 
anlamlandıramazsanız, anlamsızlığın 
yol açtığı boşluğu sadece çıkar, ihtiras, 
düşmanlık ve ötekileştirme doldurur.

Hep de öyle oldu.
Son dönemlerde mukaddes 

kitabımıza dönük saldırıların artması 
ve bunlara karşı batıda ciddi bir siyasal 
tepkinin olmayışı da esasen bu ezeli 
anlamsızlıkla alakalıdır.

Dönemsel olarak bu tür çirkin 
saldırılar artar eksilir ama onu doğuran 
anlamsızlık zihni olduğu yerde durur.

AK Parti uzun yıllardır batı dünyasının 
karşısında silik ve edilgen politikalarla 
nesneleştirilen bir Türkiye’yi yeniden 
ayağa kaldırmak için yola koyulurken, 
kendisine iki önemli hedef seçmişti:

Birincisi, bilim ve teknolojide 
teslimiyeti veya salt tüketiciliği bir 
kenara bırakıp aklın ve ilmin bütün 
gereklerini kuşanarak gerekli atılımları 
yapmak...

İkincisi, insana ve dünyaya “anlamını” 
kazandıracak hak, adalet ve barış 

diyen bir tasavvuru hem iç hem dış 
politikamızda ana eksen kılmak.

Geçtiğimiz hafta Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın kapanış 
töreninde konuştuğu Uluslararası 
Savunma Sanayi Fuarı (İDEF) 
vesilesiyle tanık olduklarımız, Türkiye’nin 
bilim ve teknolojide hangi noktaya 
geldiğini göstermek bakımından güzel 
örneklerden biriydi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
da konuşmasında ifade ettiği gibi, 
savunma gibi stratejik ve zor bir alanda 
yazdığımız başarı hikayesiyle diğer 
devletlere ilham kaynağı olduk.

Savunma sanayiinde yüzde 80 dışa 
bağımlı, askerlerimizin kullandığı en 
temel silahı bile ithal eden bir Türkiye 
devralmıştık ama artık İHA-SİHA’sıyla 
KAAN’ıyla Kızılelma’sıyla silah 
teknolojisinde çığır açan, geçen yıl 4.5 
milyar dolarlık rekor ihracatını bu yıl 6 
milyar dolara çıkarmayı hedefleyen bir 

Türkiye var.
Gelinen noktadaki başarıyı sadece biz 

söylemiyoruz, 81 ülkeden gelen ziyaretçi 
ve yetkililer hayranlıklarını uzun uzun 
ifade ettiler.

Böylesi zor bir alanda kat edilen 
mesafe yaşanan başarılar hiç kuşkunuz 
olmasın, şu anda belli sıkıntılarımızın 
olduğu gıda başta olmak üzere 
tüm sektörler için de bir model 
hüviyetindedir.

Biz her sıkıntıyı aşarız Allah’ın izniyle.
Çünkü bizde inanç var, çaba var, 

gayret var, bilim var, akıl var, sevda var.
En önemlisi de, tüm bunları insanı 

yüceltecek bir kıvamda ele almayı 
mümkün kılacak bir anlam dünyamız 
var.

İçeride “biz birlikte Türkiyeyiz” 
diyerek her kesimden insanımızla el 
ele gönül gönüle olmayı millet olmanın 
gereği sayan, dışarıda ise “Dünya 
5’ten büyüktür” diyerek her zeminde 
hakkaniyetin, adaletin ve insani 
değerlerin yükselmesine çalışmayı salık 
veren bir anlam dünyamız var.

Ülkemizi de insanlığı da hem 
bilimin ışığında “geliştirmek” hem de 
“anlamlandırmak” her zaman biricik 
hedefimiz olacaktır.

Bizim kayıkçı kavgalarıyla işimiz yok. 
Bizim günü birlik arayış ve ihtiraslarla 
işimiz yok.

Bizim yalanlar, vehimler ve kuru 
vaatler üzerine inşa edeceğimiz bir 
siyasetimiz yok.

Yolumuz uzun, işimiz çok.
Yaptığımız tikel projeler birer birer 

bitse de bu yolculuk hiç bitmeyecek.
Çünkü… 

Yola çıkmak ve sürekli yolda olmak; 
Bu da bizim bir anlamımız!



YENİDEN İSTANBUL
AK Parti İstanbul İl Başkanlığımız “Yeniden İstanbul” sloganıyla yerel seçimler için saha 

çalışmalarını başlattı. Hem partimizin var olan belediyelerinin daha güçlü oy oranıyla 
kazanılması hem de İstanbul Büyükşehir Belediyesi başta olmak üzere farklı partilerdeki 

belediyelerin AK Partimiz tarafından kazanılması için Yeniden İstanbul diyerek 
çalışmalarımız başlatıldı. Bu kapsamda Milletvekillerimiz İstanbul’umuzun tüm ilçelerinde 

sahaya inerek her alanda vatandaşlarımızla buluşuyor.
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Bahçelievler

CÜNEYT YÜKSEL 
İstanbul Milletvekilimiz 
Cüneyt Yüksel Bahçelievler’de 
esnaf ziyareti ve Camii 
cemaati ziyaretleri yaparak 
vatandaşlarla bir araya geldi.

NİLHAN AYAN
İstanbul Milletvekilimiz Nilhan Ayan, 
Bahçelievler’de esnaf ziyareti, kafe ve 
park ziyaretleri yaparak vatandaşlarla bir 
araya geldi. İlçe sakinlerimize hizmet ve 
projelerimizi tek tek aktardı.
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RÜMEYSA KADAK 
İstanbul Milletvekilimiz Rümeysa Kadak, Yeniden İstanbul programları kapsamında 
Bahçelievler’de gençlerle bir araya geldi. Kadak, “Türkiye Yüzyılında biz varız” dedi.

SEDA GÖREN 
BÖLÜK 
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Seda Gören Bölük 
Yeniden İstanbul 
programları 
kapsamında 
ilçe esnafımızla 
bir araya geldi. 
Vekilimiz Bölük 
futbol kulübü 
ziyaretlerinde de 
bulundu.
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ŞAMİL AYRIM
İstanbul Milletvekilimiz Şamil Ayrım, ilçemizde muhtarlık ziyareti, park ve esnaf ziyaretlerinde 
vatandaşlarla bir araya gelerek hasbihal etti.

ŞENGÜL KARSLI 
İstanbul Milletvekilimiz Şengül Karslı, esnaf ziyareti, 
gençlik buluşması, ilk kadın Kooperatifi ziyareti 
ve itfaiye ziyaretinde bulundu. Vatandaşlarımızla 
buluşan vekilimiz Karslı Türkiye Yüzyılında 
Türkiye’nin hedeflerinden bahsetti.

YÜCEL ARZEN HACIOĞULLARI
İstanbul Milletvekilimiz Yücel Arzen Hacıoğulları, Bahçelievler İlçe Teşkilatımız ile 
tercih merkezinde gençler ve aileleriyle bir araya geldi. “Yarın değil hemen şimdi 
de” diyen Arzen, Türkiye yüzyılı başlıyor mesajı verdi.



Kağıthane
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ADEM 
YILDIRIM
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Adem Yıldırım, 
Kâğıthane’de 
esnafımızla bir araya 
gelerek Türkiye 
Yüzyılı hedeflerinden 
bahsetti ve 
esnafımızın sorularını 
yanıtladı.

BÜŞRA PAKER 
İstanbul Milletvekilimiz Büşra Paker, hane ziyaretleri, esnaf ziyaretleri 
ve park ziyaretleri yaparak vatandaşlarla bir araya geldi.
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HALİT 
YEREBAKAN
İstanbul Milletvekilimiz 
Halit Yerebakan, 
Kâğıthane’de esnaf ve 
gençlerle bir araya geldi. 
Vekilimiz Yerebakan 
vatandaşlarımızın 
isteklerini, iyileştirme 
taleplerini ve sorularını 
yanıtladı.

İSMAİL EMRAH KARAYEL
İstanbul Milletvekilimiz İsmail Emrah Karayel, 
ilçemizde bulunan Çatalzeytin Spor Kulübü’nü 
ziyaret etti. Karayel, hane ve esnaf ziyaretleriyle de 
vatandaşlarımızla bir araya geldi. 

SENANUR ÇELİK 
İstanbul Milletvekilimiz Senanur 
Çelik, Yeniden İstanbul Programları 
kapsamında, Kâğıthane’de 
esnafımızla bir araya gelip hasbihalde 
bulundu.



Üsküdar
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AZMİ EKİNCİ
İstanbul Milletvekilimiz 
Azmi Ekinci, Yeniden 
İstanbul programları 
kapsamında, 
Üsküdar Güzeltepe 
Mahallemizdeki 
komşularımızla bir araya 
geldi.

BEHİYE EKER
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Behiye Eker, 
Üsküdar’da bulunan 
kadın girişimciler 
platformunu ve 
Kuzguncukta 
bulunan esnafımızı 
ziyaret edip 
hasbihalde bulundu.

HASAN TURAN
İstanbul Milletvekilimiz Hasan Turan, Çavuşdere ve Ahmediye 
Mahallelerimizde vatandaşlarımızla ve esnafımızla selamlaştı. 
Vekilimiz Turan, “Belediyecilik gönül işidir. Gönüllere girmek 
herkesin kârı değildir. İşimiz Hizmet, Gücümüz Millet, Yeniden 
İstanbul” dedi.
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HULUSİ ŞENTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz Hulusi 
Şentürk Yeniden İstanbul 
programları kapsamında 
Üsküdar Küplüce 
Mahallemizdeki komşularımız 
ile bir araya geldi.

İSMAİL ERDEM
İstanbul Milletvekilimiz İsmail 
Erdem, Üsküdar İlçe Başkanlığı 
ziyaret ederek teşkilatımızla 
buluştu. Vekilimiz Erdem 
Dernek ziyareti ve esnaf 
ziyaretleriyle vatandaşlarla bir 
araya geldi.

MÜŞERREF PERVİN TUBA DURGUT
İstanbul Milletvekilimiz Müşerref Pervin Tuba Durgut, 
Üsküdar Belediyemizin hizmetlerinden biri olan Valide 
Sultan Gemisinde Selimiye Mahallemizdeki vatandaşlarla 
bir araya geldi.



 www.akpartiistanbul.com                 

YENİDEN İSTANBUL 10

NURETTİN 
ALAN 
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Nurettin Alan 
cami ziyareti, 
esnaf ziyareti 
ve hane 
ziyaretleri 
yaparak 
Üsküdarlı 
komşularıyla 
bir araya geldi.

SERKAN 
BAYRAM
İstanbul Milletvekilimiz 
Serkan Bayram, 
Yeniden İstanbul 
programları 
kapsamında, Üsküdar 
salacak sahilinde 
vatandaşlarla yürüyüş 
yaparak sohbet etti.



TUĞBA IŞIK 
ERCAN
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Tuğba Işık Ercan, 
Nakkaştepe 
Millet Bahçesi 
ve Valide Sultan 
Gemimizde 
komşularımızla 
bir araya geldi.
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YAHYA ÇELİK 
İstanbul 
Milletvekilimiz Yahya 
Çelik, Üsküdar 
İlçe Başkanlığımızı 
ziyaret etti. Ardından 
ilçemizde dernek 
ziyareti, müze 
ziyareti ve esnaf 
ziyaretleriyle 
vatandaşlarımızla bir 
araya geldi.
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Güngören
CÜNEYT YÜKSEL
İstanbul Milletvekilimiz 
Cüneyt Yüksel; Haznedar 
ve Güven Mahallemizde İlçe 
Başkanımız, İlçe Yönetim 
Kurulumuz, Meclis Üyelerimiz, 
Mahalle Başkanımız ve 
Mahalle Teşkilatımızla beraber 
marmara ve menderes 
caddesi esnafını ziyaret 
ettiler. Ardından Haznedar 
Mahallemizde muhtarlık 
ziyareti yapıldı ve 15 Temmuz 
parkında vatandaşlarımız ile 
buluşuldu.

SEDA GÖREN BÖLÜK
İstanbul Milletvekilimiz Seda Gören Bölük; Kadın Kolları Başkanımız Şenel Savcı, İlçe Yönetimimiz, Mahalle Başkanlarıyla beraber ilçe 
başkanlığımızda bir araya geldiler ve sonrasında Güngören Belediyesi hanımeli konağına giderek hanımlar ile buluştular. Vekilimiz Bölük, 
Gençosman ve Tozkoparan Mahalle Muhtarlığımızı, esnafımızı, STK’larımızı, eski mahalle başkanımızı ve teşkilat mensuplarımızı ziyaret etti. 
Sonrasında 75. Yıl parkında ilçe sakinlerimizle sohbet etti.

ŞENGÜL KARSLI
İstanbul Milletvekilimiz Şengül Karslı; Merkez Mahallemizde İlçe Başkanımız 
Devran Yalçınkaya, İlçe Yönetimimiz, Meclis Üyelerimiz, Mahalle Başkanımız ve 
Mahalle Teşkilatımızın katılımıyla; Merkez Mahalle Muhtarımız Osman Kılıç’ı ziyaret 
ettiler. Ardından taziye ziyareti, esnaf ziyareti, site ziyareti ile ev sohbetine katıldı. 
Sonrasında Aliya İzzet Begoviç Parkında vatandaşlarımız ile buluşarak aşure 
dağıtımı yapıldı.
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YILDIZ KONAL SÜSLÜ
İstanbul Milletvekilimiz Yıldız Konal 
Süslü; Güneştepe Mahallemizde 
İlçe Yönetim Kurulumuz, Meclis 
Üyelerimiz, Mahalle Başkanımız ve 
Mahalle Teşkilatımızın katılımıyla 
Güneştepe Mahalle Muhtarımız 
Mehmet Ali Ceyhan’ı ziyaret ettiler. 
Ardından Yeşiltepe Caddesinde 
ve çayırlı sokakta esnafımızı ve 
bir tekstil atölyesini ziyaret ettiler. 
Sandık Başkanımız Bekir Taner beyin 
de hatırını soran vekilimiz sonrasında 
engelli bir kardeşimizi ziyaret etti.

YÜCEL ARZEN 
HACIOĞULLARI
İstanbul Milletvekilimiz Yücel 
Arzen Hacıoğulları; Sanayi 
Mahallemizde İlçe Yönetim 
Kurulumuz, Meclis Üyelerimiz, 
Mahalle Başkanımız ve Mahalle 
Teşkilatımızın katılımıyla; cuma 
namazı çıkışında Söğütlü 
Yayla Camiinde aşure dağıtımı 
yaptı. Cemaatle sohbet 
eden vekilimiz sonrasında 
rehabilitasyon merkezi ziyareti, 
Sanayi Mahallesi Muhtarlığı 
ziyaretleri gerçekleştirdi.
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Ümraniye

MURAT KURUM
Önceki dönem Çevre ve Şehircilik Bakanımız, 
28. Dönem İstanbul Milletvekilimiz Murat 
Kurum Ümraniye’de programlarında Rıza Hatun 
Camisinde Cuma namazı sonrası cemaatle bir 
araya geldi. Akabinde namaz çıkışı vatandaşlara 
aşure dağıtımında destek oldu. Sonrasında 
Cengiz Topel caddesinde esnafımızla bir araya 
gelen Kurum programına şehit ailesi ziyareti, 
hacı ziyareti, kafe ve cami ziyaretleriyle devam 
etti. Programını Esenevler Mahallesinde teşekkür 
buluşması ile bitirdi. 

BEHİYE EKER
İstanbul Milletvekilimiz 
Behiye Eker Ümraniye 
Atakent Mahallesi 
Muhtarlığına ziyaret 
gerçekleştirdi. 
Sonrasında Atakent’te 
bulunan esnafımızı 
ziyaret etti ve 
hane ziyaretlerinde 
bulundu.
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HASAN TURAN
İstanbul Milletvekilimiz Hasan Turan bu hafta 
Yeniden İstanbul programlarında Ümraniye 
Dumlupınar’da vatandaşlarla bir araya geldi. Cuma 
namazı sonrası cemaatle hasbihalde bulunan Turan, 
sonrasında esnaf ve mahalle muhtarlığı ziyaretinde 
bulundu.

HULUSİ ŞENTÜRK 
İstanbul Milletvekilimiz Hulusi Şentürk bu hafta Ümraniye’de cuma namazı sonrası vatandaşlarla bir araya geldi. Sonrasında dernek ziyareti, 
Altınşehir muhtarlığı ziyareti ve hane ziyaretlerinde bulundu.

MÜŞERREF PERVİN TUBA DURGUT
İstanbul Milletvekilimiz Müşerref Pervin Tuba Durgut ilçemizde aşure programına 
katılarak dağıtımına destek oldu. Durgut, sonrasında Millet Bahçesi ve hane ziyaretleri ile 
programlarına devam etti.
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ÜMMÜ GÜLŞEN  
ÖZTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz Ümmü 
Gülşen Öztürk Ümraniye 
programlarına ilçe başkanlığı 
ziyaretiyle başladı. Sonrasında 
aşure dağıtımında vatandaşlarla bir 
araya geldi. Oradan Ademyavuz 
Mahallesinde orta okul ziyareti, 
dernek ziyareti, taziye ve geniş aile 
ziyaretlerinde bulundu.

TUĞBA IŞIK ERCAN
İstanbul Milletvekilimiz Tuğba Işık Ercan Ümraniye programlarına ilçe başkanlığı ziyaretiyle başladı. Cuma 
namazı sonrası aşure dağıtımına destek oldu. Vekilimiz Ercan, sonrasında programına hane ziyaretleri ile 
devam etti. 

NURETTİN ALAN
İstanbul Milletvekilimiz Nurettin Alan ilçemizde bulunan 
Uhud Camisinde Cuma namazı sonrası cemaatle çay 
sohbetinde bulundu. Ardından programına dernek ve 
muhtarlık ziyaretleri ile devam etti.
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Zeytinburnu

SÜLEYMAN 
SOYLU
Önceki Dönem 
İçişleri bakanımız 
İstanbul Milletvekilimiz 
Süleyman Soylu 
Yeniden İstanbul 
programları 
kapsamında 
Zeytinburnu ilçemizde 
halkımız ile bir araya 
geldi. Soylu talep ve 
önerileri dinledi.

ADEM YILDIRIM
İstanbul Milletvekilimiz Adem Yıldırım Esnaf ve komşularımızın taleplerini dinledi, istişare bulundu. Esnafımızı 
selamlayıp hemşerilerimizle bir araya geldi. Daha sonra Erikli Baba Kültür ve Eğitim Vakfı’nı ve Dünya Türkmenleri 
Birlik Vakfını ziyaret etti. Ardından Zeytinburnu Millet Bahçesi’nde komşularımızla buluştu.
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BÜŞRA PAKER
İstanbul Milletvekilimiz Büşra Paker Zeytinburnu ilçemizde bulunan 
Batman Sason Kaleyolu Köyünden Şahin ailesini iş yerini ziyaret etti. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın selamlarını iletti.

DERYA AYAYDIN
İstanbul Milletvekilimiz Derya Ayaydın Yeniden İstanbul 
programları kapsamında ilçemizde çeşitli programlara katıldı. 
Vekilimiz Ayaydın Mardinli hemşehrileri ile bir araya geldi.

İSMAİL 
EMRAH 
KARAYEL
Yeniden İstanbul 
programları 
kapsamında İstanbul 
Milletvekilimiz 
İsmail Emrah 
Karayel Zeytinburnu 
esnafımız ile bir araya 
geldi. Esnafımızın 
taleplerini alıp 
istişarelere bulundu.
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SENA NUR ÇELİK
İstanbul Milletvekilimiz Sena 
Nur Çelik bu hafta Zeytinburnu 
programlarına ihtiyaç sahibi ve 
yeni doğan bebek ziyaretleriyle 
başladı. Devamında Millet 
kıraathanesinde gençlere Türkiye 
yüzyılı hedeflerinden bahsetti. 
Çelik, programını kanaat önderleri, 
ve işyeri ziyaretleri ile bitirdi.

SEVAN SIVACIOĞLU
Milletvekilimiz Sevan sıvacıoğlu; 
Surp Pırgiç Ermeni Hastanesi 
ve Huzurevi, Balıklı Rum 
Vakfı Hastanesi ve Huzurevi, 
Yedikule Göğüs Hastalıkları 
Hastanesi, Semiha Şakir Kadın 
ve Çocuk Hastanesi’ne ziyaretler 
gerçekleştirerek vatandaşlarımızın 
ve sağlık çalışanlarımızın 
ihtiyaçları ve önerileri hususlarında 
istişarelerde bulundu.



 İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, İstanbul Milletvekilimiz 
Şamil Ayrım ve İlçe teşkilat mensuplarımız ile Caferider 
Derneğinin düzenlemiş olduğu Evrensel Aşura Matem 
Merasimine katılım sağladı. 1384 yılında Kerbelâ’da 

katledilerek şehit edilen Peygamber efendimizin gözünün nuru, torunu 
Hz. Hüseyin ve Kerbelâ şehitlerimizi rahmet ile anıyoruz.
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KÜÇÜKÇEKMECE’DE 
KERBELÂ ŞEHİTLERİ 
RAHMETLE ANILDI

YENİDEN İSTANBUL  
İÇİN ÜRETMEYE DEVAM

İl Siyasi ve Hukuki İşler Komisyon toplantımız, İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Başkanlığında 
toplandı. Ana gündem maddemiz olan Yeniden İstanbul programları kapsamında yapılacak 
çalışmaların değerlendirildiği toplantımız hakkında Başkanımız Akın Bayram; “Yeniden 
İstanbul programlarımız için çalışmaya, üretmeye devam ediyoruz.” dedi.
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İl Spor Komisyonumuz tarafından 
organize edilen dostluk 
maçında İlçe Spor Komisyonu 
Başkanlarımız bir araya geldiler.

İl Spor Komisyonu Başkanımız Mehmet 
Serhat Karadağ, İl Spor Komisyonu 
Üyelerimiz ve İlçe Spor Komisyonu 
Başkanlarımız Üsküdar Acıbadem Spor 
oynanan karşılaşma renkli anlara sahne 

oldu. Teşkilatımız içi moral ve motivasyon sağlamak 
amacıyla bu tür etkinlikler devam edecek.

KAZANAN DOSTLUK OLDU

ŞEHİTLERİMİZİ ANDIK

Güngören İlçe Başkanlığımız 27 Temmuz 
2008 tarihinde Menderes Caddesi üzerinde 
gerçekleşen hain terör saldırısında hayatını 
kaybeden sivil şehitlerimizi anma programı 

düzenlendi. Güngören İlçe Başkanımız Devran Yalçınkaya, 
Güngören Belediye Başkanımız Bünyamin Demir, teşkilat 
mensuplarımız ve kıymetli şehit yakınlarımız bu anlamlı 
programa katılım sağladılar.
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ZİYARETLERİMİZE 
DEVAM EDİYORUZ
İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde 
ilçelerimizde engelli, yaşlı, 
hasta, şehit yakınları ve 
gazilerimize ziyaretler 
devam ediyor.
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İlçe Sosyal 
Politikalar 
Başkanlıklarımız 
tarafından 

çeşitli ziyaretler 
ve programlar 
gerçekleştirildi.

İlçelerimizde 
Muharrem ayı, 
Aşure günü olması 
münasebetiyle 
vatandaşlarımıza 
aşure dağıtımı yapıldı.

Büyükçekmece 
ilçemizde huzurevinde 
bulunan değerli 
çınarlarımıza 
ziyaretlerde bulunarak 
hayır dualarını aldık.
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“SONBAHARDA 
EVLERİ TESLİM 

EDECEĞİZ”
 Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Beştepe’de düzenlenen 

Kabine Toplantısı sonrası açıklamalarda bulundu. 6 Şubat 
depreminin etkilerine değinen Erdoğan, “Gerçekleştiği alan 

ve etkilediği nüfus bakımından tarihimizin en büyük afeti 
olan depremlerin üzerinden henüz 5,5 ay geçti. 180 bin 

civarında konut ve köy evinin inşa süresi başlamıştır. İnşallah 
sonbaharla birlikte konutları vatandaşlarımıza peyderpey 

teslim etmeye başlayacağız.” ifadelerini kullandı. 

Kabine Toplantısı, 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan başkanlığında 
Cumhurbaşkanlığı 

Külliyesi’nde yapıldı.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 3 

saat 20 dakika süren toplantı sonrası 
açıklamalarda bulundu:

Erdoğan’ın açıklamalarından satır 
başları şöyle:

Aziz milletim, değerli basın 
mensupları, sizleri en kalbi 
duygularımla selamlıyorum. Son kabine 
toplantımızdan bu yana yine yoğun 
bir mesai içerisinde çalışmalarımıza 
devam ettik. Bu çerçevede 7 
Temmuz’da Ukrayna Devlet Başkanı 
Zelenski’yi ülkemizde misafir ederek 
gündemimizdeki konuları ele aldık. 
Kendisiyle 500 günden fazladır devam 
eden savaşın sona ermesiyle ilgili 
önerilerimizi paylaşarak bu doğrultuda 
üzerimize düşeni yapmaya hazır 
olduğumuzu tekrar vurguladık. Aynı gün 

milli savunma üniversitemizin eğitimlerini 
başarıyla tamamlayan 249 subayımızın 
mezuniyet sevincine ortak olduk.

“İSVEÇ’E İKAZLARIMIZI 
YAPTIK”

Bu ziyaretlerinin ardından NATO 
Zirvesi’ne katılmak için Vilnius’a gittik. 
NATO tarihinde ilk defa genel sekreter 
tarafından terörizmle mücadele özel 
koordinatörü atanacağı duyuruldu. 

Ülkemizin de güvenliğine katkı 
sağlayacak pek çok hususta mutabakata 
verildi. Türkiye’nin beklentilerini açık ve 
net ortaya koyduk. Sadece terörizme 
karşı değil, İslam düşmanlığıyla 
mücadele noktasında da ikazlarımızı 
yaptık. İsveç’in ittifaka üyelik süreciyle 
ilgili atılacak karşılıklı adımlar ortak 
açıklamalıyla belirlendi. Meclisimizin 
açılmasıyla beraber üzerimize düşeni 
yapacağız. Milletvekillerimizin vicdanları 
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doğrultusunda ülkemizin menfaatleri neyi 
gerektiriyorsa onu yapacağından şüphe 
duymuyoruz.

“YUNANİSTAN’A İKİ 
AMFİBİ UÇAK VE 1 YANGIN 
SÖNDÜRME HELİKOPTERİ 
GÖNDERDİK”

Küresel bir sorun olan İklim değişikliğinin 
olumsuz yansımalarını ülkemiz de tecrübe 
etmektedir. Karadeniz’de yaşanan selin 
ardından meydana gelen yangınlar bunun son 
örnekleridir. İlgili bakanlarımız süratle olay yerine 
intikal ederek çalışmaları koordinasyonunu 
bizzat sağladı. Orman yangınıyla mücadelemizi 
de başarı şekilde yürütüyoruz. Önceki yaşanan 
yangınların bir kısmı doğal sebeplerden bir 
kısmı da terör ve ihmal gibi faktörlerden dolayı 
meydana gelmişti. Biz de en kötü senaryoyu 
düşünerek güçlü bir altyapı kurduk. Filomuzu 
Rusya’dan gelen 2 büyük uçakla tahkim ettik. 
Rezerv güçlerle birlikte toplam 24 uçak 100 
helikopter ve 10 İHA’mızla orman yangılarıyla 
mücadele ediyoruz. Büyük bir yangınla 
boğuşan Yunanistan’a iki amfibi uçak ve 1 
yangın söndürme helikopteri gönderdik. Rodos 
halkı başta olmak üzere Yunan komşularımıza 
buradan geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz. 
Hedefimiz tek bir yangının bile çıkmamasıdır. 

 “TÜRKİYE YÜZYILI’NI İNŞA 
ETMEK İÇİN MÜCADELEYE 
DEVAM EDİYORUZ”

Dün Hatay’ın anavatana katılışının 84. hem 
de milli mücadelenin dönüm noktalarından 
Erzurum kongresinin 104. yıldönümüydü. 
Gazi Mustafa Kemal’in başkanlık Erzurum 
Kongresi’nde milli sınırlar içinde vatanın 
bölünmez bütünlüğü, her türlü yabancı işgal 
ve müdahalesine karşı milletin direneceği, 
manda ve himayenin kabul edilmeyeceğini 

104 yıl sonra devlet ve millet olarak aynı ilkeler 
doğrultusunda Türkiye Yüzyılı’nı inşa etmek 
için mücadeleye devam ediyoruz. Selçuklu’dan 
Osmanlı’ya, oradan Cumhuriyet’e kadar 
kurduğumuz varoluş mücadelesinin ağır bedelli 
ve kesintisiz yürümesi boşuna değildir. Sosyal 
fay hatlarımızda kırılmalara yol açmak için 
girişilen sayısız denemeleri hamdolsun milli 
birlik ve beraberliğimize sıkı sıkıya sarılarak 
hep akamete uğrattık. Küresel finans, üretim, 
tedarik, emtia krizlerinin ülkemize etkilerini de 
sırtlandık. Vakitlice tedbirler ve geliştirdiğimiz 
politikalarla bu süreçleri en haz hasarla 
atlatmayı başardık. Bugün 3. yıldönümüne 
ulaştığımız Ayasofya Camii’nin yeniden ibadete 
açılmasını Anadolu topraklarını vatan yapma 
mücadelesinde önemlidir. 

“BUGÜNKÜ SIKINTILARIN 
ÜZERİNDEN GELECEĞİMİZE 
KİMSENİN ŞÜPHESİ 
OLMASIN”

Altını çizerek tekrar ifade etmek istiyorum. 
Türkiye’yi büyütme hedefimizden geriye gidiş 
söz konusu olmayacaktır. Zamana ve şartlara 
göre kullanılan araçlar farklılaşsa da sonuçta 
varmak istediğimiz menzil değişmemiştir. Son 
haftalarda atılan adımların hem daha önceki 
gelişmelerin depremin artık ertelenemez 
hale gelen mali yükünü karşılayabilmek için 
düzeltmeler olarak görülmesi şarttır. Bu 
adımların faiz kur ve enflasyon üzerindeki 
etkilerini orta vadede ülkemizin asıl hedeflerine 
yaklaşmasına katkı sağlayacak gelişmelere 
dönüştürebileceğimize inanıyoruz. Ülkemizin 
her meselesini 21 yılda çözmüşsek bugünkü 
sıkıntıların üzerinden geleceğimize kimsenin 
şüphesi olmasın. Türkiye’yi istihdamı ve 
üretimiyle büyütme hedefinden en küçük bir 
geriye dönüş söz konusu değildir.

“YASTIK ALTINDA DURAN 
BU VARLIKLARIN KATKISI 
YOK, GELİN VERİM 
EKONOMİSİNDEN YANA 
OLALIM”

Küresel ekonominin dümenini elinde tutan 
güçlerin siyasi görüşlerin ekonomik mantığının 
önüne geçmesidir. Siyasi, ekonomik, askeri 
olarak güçlenen bir Türkiye fotoğrafı kimsenin 

 “KISA ÇALIŞMA ÖDENEĞİNİ  
3 AY SÜREYLE UZATIYORUZ”
Vatandaşlarımızdan gelen talepler 
doğrultusunda yerinde dönüşüm 
çalışmalarımızı başlattık. Projeye 83 
binden fazla başvuru oldu. Depremden 
hemen sonra ilan ettiğimiz mücbir 
sebep uygulamasıyla afetzedelerimizin 
yükünü hafifletmiştik. Kısa çalışma 
ödeneğini 3 ay süreyle uzatıyoruz. 
Ödenekten 115 bin insanımızın istifade 
etmesini sağlayacağız. 

“180 BİN CİVARINDA 
KONUT VE KÖY 
EVİNİN İNŞA SÜRESİ 
BAŞLAMIŞTIR”
6 Şubat’ın meydana getirdiği 
felaket, fatura unutulabilir mi? 
Şehitlerimiz, gazilerimiz unutulabilir 
mi? Gerçekleştiği alan ve etkilediği 
nüfus bakımından tarihimizin 
en büyük afeti olan depremlerin 
üzerinden henüz 5,5 ay geçti. Afetin 
etkilediği şehirlerimizde acil yıkılması 
gereken ve ağır hasarlı binaların 
enkazlarını tamamen kaldırdık. Orta 
hasarlı binalarla ilgili çalışmalar 
sürüyor. Bölgede 872 bin bağımsız 
bölüme sahip 311 bini aşkın binanın 
yeniden inşa edilmesi gerekiyor. 
180 bin civarında konut ve köy 
evinin inşa süresi başlamıştır. Hızla 
inşa çalışmalarına geçilmektedir. 
Şu an itibariyle köy evlerinden hak 
sahiplerine teslim edilenler var. 
İnşallah sonbaharla birlikte konutları 
vatandaşlarımıza peyderpey teslim 
etmeye başlayacağız.
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işine gelmiyor. Bu yüzden de sürekli gizli, açık 
engellemelere, kural dışı uygulamalara maruz 
kalıyoruz. Kimi dönemlerde avantajımız olan 
esnek sosyal ve ekonomik politikalarımızın uzun 
vadeli politikaların ve kuralların kökleşmesini 
zorlaştırmasıdır. İnsanımızın tasarruf anlayışında 

döviz ve altın ağırlıklı yer tutuyor. Yastık altında 
duran bu varlıkların iktisadi işleyişe dolayısıyla 
istihdama ve üretime katkısı olmuyor. Onun 
için gelin. Milletime sesleniyorum. Biz verim 
ekonomisinden yana olalım, israf ekonomisini 
bir kenara koyalım. Bu ne milletime ne de 
devletimize hiçbir faydası yoktur. Yükselen 
fiyatlar sebebiyle gayrimenkul ve otomobil 
piyasasını cazip hale gelmesi de üretim 
artışının hak ettiği yere ulaşmasını engelliyor. 
Bu gerçekler çerçevesinde tamamen siyasi 
kaygılarla yapılan sözde değerlendirmelerin 
ne ülkemizi ne milletimize ne de yaşanan 
sorunların çözümüne faydası vardır. Türkiye 
gibi rezerv para, petrol, doğalgaz gibi 
karşılıksız gelir kaynaklara sahip olmayan 
ülkenin tercüme değil telif iktisadi analiz 
ve çözüm yollarına ihtiyacı bulunuyor. Biz 
yaşadığımız tecrübeler ışığında ülkemizin 
önünde istihdam ve üretim dışında çıkış yolu 
olmadığına kanaat getirdiğimiz için kendi 
politikamızda ısrar ediyoruz. 21 yılda eğitim, 
sağlık, güvenlik, ulaştırma, enerji, konut başta 
olmak üzere tüm alanlardaki yaygın altyapı 
büyümemizin en önemli itici gücüdür.

“EK BÜTÇEDE DEPREM 
BÖLGESİNİN KALKINMASINI 
SAĞLAYACAK PROJELERE 
VERDİK”

Asgari ücret ve emekli maaşlarıyla ilgili bir 
huzursuzluk ortaya çıktı. Kamu işçisi, memuru 
nasıl ortada bırakmadıysak çalışanından 
emeklisine hiç kimsenin mağduriyetinin kalıcı 
olmasına rıza göstermeyiz. Ek bütçede deprem 
bölgesinin kalkınmasını sağlayacak projelere 

verdik. Hem bütçe gelirlerini artırmaya hem 
de bütçe dışı kaynak sağlamaya yönelik 
çalışmalarımızın semarisini gördükçe kendini 
mağdur hisseden tüm kesimlerin gönlünü 
mutlaka alacağız. Bunu da çok gecikmeden 
yılbaşı civarı neticeye ulaştırmayı bekliyoruz. 
Milletimizin serinkanlı olarak bize güvenmelerine 
ve ülkelerinin geleceğine sahip çıkmayı 
istiyorum. 

“STOKÇULUĞUN ÖNÜNE 
GEÇMEK İÇİN DENETİMLER 
ARTIRILDI”
Gün sonunda yüksek kazanç sağlamış 
gibi görünen bu süreç herkesin 
hanesine zarar olarak yazılacak 
sonuçlara gebedir. Hiç kimsenin 
bilerek ve isteyerek ne kendisine 
ne evlatlarına ne de ülkesine böyle 
bir kötülük yapacağına ihtimal 
vermiyorum. Şayet ihmali ve kastı 
olanlar çıkarsa devlet olarak biz de 
gereğini yapmaktan çekinmeyiz. Ticaret 
Bakanlığımız otomobil piyasasında 
görülen stokçuluğun önüne geçmek 
için denetimlerini artırdı. Kira fiyatlarıyla 
ilgili ne gibi adımlar atacağımızla ilgili 
değerlendirmelerimiz sürüyor. Allah’ın 
izniyle enflasyon başta olmak üzere 
ekonomideki sıkıntıların üstesinden 
geleceğiz.  

“İSTİHDAMI ARTIRACAK, 
ENFLASYONU DÜŞÜRECEK 
POLİTİKA İZLİYORUZ”
Hükümet olarak uyguladığımız 
ekonomi politikasını, dünyadaki benzer 
politikalardan ayıran çok önemli bir 
özellik vardır. Önceliklerimizin en 
başında istihdamın geliyor olmasıdır. 
Türkiye’nin maruz kaldığı onca sıkıntıya, 
saldırıya, felakete rağmen her alanda 
dimdik ayakta kalmasının gerisinde bu 
politika vardır. Ülkemiz ekonomisini 
sonuçlarla uğraşarak değil sebeplere 
inip onları ortadan kaldırarak büyüttük, 
geliştirdik. Bugün de aynı anlayışla 
hareket ediyoruz. İstihdamı artıracak, 
enflasyonu düşürecek, finansal 
düzenlemeyi sağlayacak tedbirleri 
alacak, sonuçlandıracak, ortaya çıkan 
zenginliği milletimizin her bir ferdine 
yayacak politika izliyoruz. Önümüze 
çıkan zorluklar var. Her şeyden önce 
sadece arz talep ilişkisi üzerine kurulu 
iktisadi teorilerin ülkemizde tam karşılık 
bulamadığı bir gerçektir.
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ın Çin 
Komünist Partisi Merkez 
Komitesi Politbüro 
Üyesi, Dışişleri Merkez 
Komisyonu Direktörü 
ve Dışişleri Bakanı 
Wang Yi’yi kabulünde 
Türkiye-Çin ilişkileri 
tüm boyutlarıyla ele 
alındı. Başkan Erdoğan 
görüşmede stratejik orta 
koridor projesi için de 
önemli bir mesaj verdi.

Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığından, Başkan 
Erdoğan’ın Wang Yi’yi kabulüne 
ilişkin yapılan açıklamada, 

görüşmede “Hükümetlerarası İşbirliği 
Komitesi, Dışişleri Bakanları İstişare 
Mekanizması, Konsolosluk İstişareleri, 
Karma Ekonomik Komisyonu” gibi 
iki ülke arasındaki diyalog ve istişare 
mekanizmalarının daha etkin kullanılması 
konuları üzerinde durulduğu ifade edildi.

ORTA KORİDOR  
GİRİŞİMİ MESAJI

Başkan Erdoğan’ın, Çin’in Kuşak ve 
Yol Girişimi ile Türkiye’nin Orta Koridor 
Girişimi’ni uyumlaştırma çalışmalarına 

hız verilmesi konusunu dile getirerek, 
bu maksatla tesis edilen Üst Düzeyli 
Çalışma Grubu’nun ilk toplantısını da 
gerçekleştirmek istediklerini kaydettiği 
aktarılan açıklamada, şu ifadelere yer 
verildi:

İŞBİRLİĞİ VE YATIRIM 
VURGUSU

“Türkiye-Çin ikili ticaretini 
daha dengeli ve sürdürülebilir bir 
yapıya kavuşturmaya dönük neler 
yapılabileceği hususu ile yatırımların 
karşılıklı olarak artırılması konularının 
da gündeme geldiği görüşmede, 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, küresel 
ve bölgesel meselelerde önemli roller 
üstlenen iki ülkenin daha yoğun iş 
birliğine sahip olması yönündeki 
temennisini dile getirdi.”

STRATEJİK ORTA 
KORİDOR İÇİN 
ÖNEMLİ MESAJ
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Beştepe’de düzenlenen Adli 
Yargı Hâkim ve Cumhuriyet 
Savcıları ile İdari Yargı 
Hâkimleri Kura Töreni’nde 
konuşan Cumhurbaşkanımız 
Tayyip Erdoğan, “Kararınızı 
verirken hiç kimsenin, hiçbir 
gücün, hiçbir maddi değerin 
sizi yönlendirmesine 
müsaade etmeyin. Parayı 
pulu her zaman bulursunuz 
ama unutmayın, hak ve 
hukuk bulunmaz” dedi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan özetle şu 
mesajları verdi:

HÂKİM-SAVCI SAYISI 
23 BİN 923’E ÇIKTI  

“Kadınların geçen dönem olduğu gibi yine 
başarılarıyla en ön sıralarda yer almasından 
duyduğum mutluluğu belirtmek isterim. Türkiye 
sathında 15 bin 412’si Cumhuriyet savcısı, 7 bin 409’u 
hâkim olmak üzere toplam 22 bin 821 hâkim ve savcı 
görev yapıyor. Törenimizle birlikte bu sayıyı 23 bin 
923’e çıkarmış oluyoruz.

YARGIDA İHTİSASLAŞMA: 
Vatandaşlarımızın mesnetsiz ihbar ve şikâyetler 

sebebi ile soruşturmaya uğramaması için 
lekelenmeme hakkını güçlendirdik. Yargı reformu 
stratejisi ve insan hakları eylem planı ile yargıda 
ihtisaslaşmayı sağladık. Vergi suçları, bilişim, finansal 
suçlar ve sendikal uyuşmazlıklar, kamulaştırma 
davaları gibi birçok alanda yeni ihtisas mahkemeleri 
kurduk.

EN BÜYÜK ENGEL DARBE 
ÜRÜNÜ ANAYASA

Türkiye’nin hedeflerine ulaşmasının önündeki 
en büyük engel darbe ürünü mevcut Anayasa’dır. 
Cumhuriyetimizin 100. yılını darbe anayasası ile 
karşılamış olmayı açıkçası içimize sindiremiyoruz. 
28’inci yasama döneminde önceliklerimizin en 
başında Meclis’imizin de takdiri ile Türkiye’yi darbe 
anayasasından kurtarmak vardır. Milletimize verdiğimiz 
ve tuttuğumuz diğer tüm sözler gibi bu idealimizi de 
hayata geçireceğimize yürekten inanıyorum.

ADİL VE HAKKANİYETLİ 
KARARLAR: 

Hâkimin, savcının lisanı makul sürede vereceği adil 
ve hakkaniyetli kararlardır. Vazifenizi icra ederken, 
hukukun üstünlüğü ilkesine ve masumiyet karinesine 
ne pahasına olursa olsun bağlı kalmaya itina gösterin. 

PARA PUL  
BULUNUR  
HAK HUKUK  
BULUNMAZ
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Sizden sadece aklınızı, ahlakınızı ve vicdanınızı 
değil devlet, millet adına müessesenizi de 
korumanızı bekliyorum. İletişim araçlarının 
günlük hayatımızda giderek daha fazla yer işgal 
ettiği günümüzde, şu gerçeğin altını tekrar 
çizmek istiyorum. Sosyal medyada cübbe giyip 
ahkâm kesenler asla bizim referansımız olamaz. 
Adaletin ölçüsü sosyal medyadaki tepkiler değil, 
kanundur, nizamdır, maşeri vicdandır, daha ileri 
gidiyorum hukuktur. Hukuk, kanunun çok çok 
ötesindedir. O, hakkı koruma altına alıyor. Kanun 
dediğin insanoğlunun yazdıklarıdır ama hukuk 
bunun ötesinde. Rehberiniz, vicdan pusulanızla 
birlikte asırlar boyunca tecrübeyle, ilimle, ahlakla 
yoğrularak oluşmuş zengin hukuk külliyatımızdır. 
Buna çok dikkat edeceğiz. Kararınızı verirken hiç 
kimsenin, hiçbir gücün, hiçbir maddi değerin sizi 
yönlendirmesine lütfen müsaade etmeyin. Parayı 
pulu her zaman bulursunuz ama unutmayın, hak 
ve hukuk bulunmaz. Sizlere güveniyorum.”

 SU UYUR FETÖ UYUMAZ
Adaletin tecellisinde aslolan insan faktörüdür. 

İnsan faktöründe sıkıntı varsa verdiğiniz 
mücadelenin, gösterdiğiniz çabanın hedefine 
varması mümkün değildir. Bu acı hakikate 
önce 17-25 Aralık girişiminde, ardından 15 
Temmuz ihanetinde hep birlikte şahit olduk. 
17-25 Aralık’ta yargı ve emniyet birimlerimize 
sızdırdıkları militanları üzerimize saldılar. Montaj 
olduğu Seçim döneminde bizzat itiraf edilen 
kasetlerle devletimizin en hassas kurumlarını 
hedef aldılar. Akla, vicdana, ahlaka ve hukuka 
asla sığmayan uyduruk dosyalarla yargımızı 
emellerine ulaşmak için bir araç olarak 
kullandılar.

HESABINI VERİYORLAR
Her iki menfur hadisede de milletimizin 

güzide kurumları yıpranmış, yara almış, ciddi 
travmalar yaşamıştır. Adliye teşkilatımızın tekrar 

kendine gelmesi belli bir süre almıştır. Darbeye 
karışanların ve FETÖ mensuplarının hak ettikleri 
cezaları almasında yargımız görevini yapmanın 
gayretinde olmuştur. Bir Müslüman aynı delikten 
iki defa ısırılmaz. Su uyur ama FETÖ’vari terör 
örgütleri uyumaz. Son FETÖ’cü hain de işlediği 
cürümlerin hesabını yargımıza vermeden, ne biz 
ne de devletimiz güvende olacaktır.

ATANMA HEYECANI
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Adalet 
Bakanı Yılmaz Tunç ve bakanlık 
bürokratları ile butona basarak kura 
çekimini yaptı Hâkim ve SAVCI adayları, 
otomatik olarak atamaları yapılırken 
heyecanla ekranda hangi il ve ilçede 
görev yapacaklarını takip etti.
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İşte Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından öne çıkan satır başları:

Bu gurur gününüzle sizlerle 
beraber olmaktan büyük bir bahtiyarlık 

duyuyorum. Bugünkü törenimizle 6. dönem olarak 
eğitimlerini tamamlayan polis memurlarımızı 
mezun ediyoruz. Eğitim süreçlerini başarıyla 
bitiren 497’si kadın, bin 592’si erkek toplam 2 bin 
089 polis memurumuzu kutluyorum. Dereceye 
giren öğrencilerimizi özellikle tebrik ediyorum. 
Sizleri vatana, millete, devlete onurla hizmet 
edecek şahsiyet olarak yetiştiren ailelerinize 
şükranlarımı sunuyorum. Bugün dünyanın 16 
farklı ülkesinden toplam 87 öğreniciyi mezun 

etmenin sevincini yaşıyoruz. Başarıyla tamamlayan 
kardeşlerimizi de cani gönülden tebrik ediyorum. 
Misafir polis amirlerimiz ülkelerine en güzel 
şekilde hizmet edecektir. Ülkemizde eğitim gören 
hiçbir öğrenciye yabancı gözüyle bakmıyoruz, 
bakmadık. Tüm uluslararası öğrencileri misafir 
olarak görüyoruz. Türk misafirperverliğini onlara 
hissettirme çabası içerisindeyiz. Türkiye’nin 
gönül elçileri sıfatıyla ülkeler arası münasebetin 
gelişmesine katkı sağladılar. 

 “70 YIL DA GEÇSE 15 
TEMMUZ’U UNUTMAYIZ”

Asrın felaketi olarak nitelenen depremler 

sonrasında emniyet birimlerimizi süratle harekete 
geçti. Mesai arkadaşlarını depremde şehit 
vermelerine rağmen tüm güvenlik koruyucularımız 
adeta seferber oldu. Depremin 11 ilimizi ve 14 
milyonu insanımızı etkilediği dikkate alındığında 
birkaç münferit hadise dışında süreç suhuletle 
yönetilmiştir. Türkiye başarılı bir imtihan vermiştir. 
Depremde hayatını kaybeden 216 emniyet 
mensubumuzu rahmetle yad ediyorum. Türkiye 
depremden sadece 3 ay sonra üst üste iki seçimi 
demokrasisine yakışır olgunlukla hiçbir sorun 
sıkıntı yaşamadan başarıyla yapmıştır. Önceki 
hafta cumartesi günü, 15 Temmuz’un 7. yıl 
dönümünü geride bıraktık. Demokrasi tarihine 

ÖRGÜTE  
KATILIM DURMA 

NOKTASINA GELDİ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Polis Meslek Yüksekokulları 
Mezuniyet Töreni’nde açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
bölücü terör örgütüne katılımın durma 
noktasına geldiğini belirterek, “Örgütü 
sadece sınırlarımız içerisinde değil, Irak 
ve Suriye sahasında da başını kaldıramaz 
hale getirdik” şeklinde konuştu. 
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altın harflerle yazılan 15 Temmuz kıyamımızı hep 
birlikte bir daha hatırladık. Maruz kaldığımız ihanet 
karşısında öfkemiz daha da arttı. Üstünden değil 7 
yıl, 70 yıl da geçse 15 Temmuz’u unutmayacağımızı 
tüm dünyaya ilan ettik. Özel Harekat Başkanlığı’na 
ve Havacılık Başkanlığı’na yapılan ihaneti hiçbir 
zaman unutmayacağız. 253 vatan evladını 
şehit verdik. Şehitlerimiz arasında 63 polisimiz 
bulunuyordu. Sadece Gölbaşı’nda 53 evladımız şehit 
edildi. İnsanlık böyle bir ihanet böyle bir alçaklık 
görmemiştir. hal böyleyken, 15 Temmuz’a kontrollü 
darbe diyenleri milletimizin vicdanına havale 
ediyorum. 15 Temmuz’da sizler televizyon karşısında 
kahvenizi yudumlarken, bu milletin evlatlarının nasıl 
bir mücadele verdiğini görmek istiyorsanız, gelin 
yanı başımızdaki müzeyi ziyaret edin.

“BÖLÜCÜ ÖRGÜTE KATILIM 
DURMA NOKTASINA GELDİ”

15 Temmuz’da ilgili yalanlarınızı yüzünüz varsa 
gelin burada da söyleyin. Siyasi hesaplarla masum 
ilan ettiğiniz FETÖ’cü mankurtların Türk milletine 
yaşattığı acıları gelin burada kendi gözlerinizle 
görün. Terörü öven gazeteci kılıklı tetikçileri 
ve 6-8 Ekim olaylarının faillerine gösterdiğiniz 

vefanın binde birini gelin vatanımız için toprağa 
düşen kahramanlara da gösterin. FETÖ’nün 
devlet içindeki uzantılarının önemli bir kısmını 
tasfiye ettik. Mahrem yapılanmasına yönelik 
operasyonlarımız kesintisiz sürüyor. Bölücü terör 
örgütüne karşı katılım neredeyse durma noktasına 
geldik. Teröristlerin inlerine giriyor ve bunları 
inlerinde yok ediyorsak bunun faili sizlersiniz. 
Sizlerin başarısı inanıyorum ki bu inlere onları 
mahkum edecektir. Örgütü sadece sınırlarımız 
içerisinde değil, Irak ve Suriye sahasında da 
başını kaldıramaz hale getirdik. Döktükleri şehit 
kanlarının ve vatandaşlarımıza yaşattığı acının 
bedelini bölücü örgüt mensuplarına misliyle 
ödetiyoruz. Türkiye’ye uzanan kirli elleri nerede 
olursa olsun, kırmakta kararlıyız. Terör örgütleri 
varlığını sürdürdükçe, kendimizi emniyette 
hissedemeyiz. İçerde ve sınırlarımız ötesinde terör 
unsurları oldukça Türkiye Yüzyılı vizyonumuzu arzu 
ettiğimiz hızda hayata geçiremeyiz. Kandil’deki 
terör baronlarının sesi kesilmedikçe, siyasetimizi 
dizayn etme çabalarının önünü alamayız. 14,15,16 
yaşında kızları annelerinden babalarından kaçırarak 
Kandil’e getiriyor ve terör baronları orada bunları 
taciz ediyor.

“YASA DIŞI GÖÇ 
SORUNUNA KALICI 
ÇÖZÜMLER ÜRETMEYİ 
SÜRDÜRECEĞİZ”
Türkiye’de belli çevrelerin, 
özellikle Seçim döneminde 
istismar ettikleri göçmen 
meselesinin çözüme 
kavuşturulmasının yolu da 
terör örgütleriyle başarılı bir 
mücadeleden geçmektedir. 
Suriye’de ölümden kaçarak, 
bizlere sığınan ve bizi ensar 
olarak gören bu kardeşlerimize 
ne yazık ki ülkemizde ana 
muhalefetin yaklaşımı insani bir 
yaklaşım değildir. Suriye ve Irak’ta 
terör saldırıları devam ettikçe, 
sığınmacıların kendi toprakları 
dönmesi beklenenden daha fazla 
vakit alacaktır. Terörden arındırıp 
güvenli yerlere çevirdiğimiz 
yerlere 600 bine yakın sığınmacı 
geri döndü. Briket evler projesiyle 
90 bine yakın aileye barınma 
imkanı sağlandı. Sığınmacılara 
yönelik nefret söylemlerine prim 
vermek bir Müslüman Türk’e 
yakışmaz. Mazlumları kökenine 
göre yargılamak bize yakışmaz. 
Yabancı düşmanı fikirlere 
meyletmek bize yakışmaz. 
Mazlum ve mağdura kucak 
açarken, gerçekçi uygulamalarla 
yasa dışı göç sorununa kalıcı 
çözümler üretmeyi sürdüreceğiz.
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BAŞKENTİ DOĞU KUDÜS OLAN 
BAĞIMSIZ FİLİSTİN KURULMALI
“Filistin davasına desteğimizi sürdürdük, 
sürdüreceğiz” diyen Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Filistin davasını savunmaya her 
gayreti desteklemeye devam edeceğiz. 1967 
sınırlarında başkenti Doğu Kudüs olan bağımsız 
bir Filistin devleti kurulmasının şart olduğunu 
ifade etmek istiyorum” ifadelerini kullandı.
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 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan ve Filistin Devlet Başkanı 
Mahmud Abbas, Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesi’ndeki ikili görüşmenin 
ardından ortak basın toplantısı 

düzenledi. Erdoğan, Abbas ve heyetine ‘Türkiye’ye 
hoş geldiniz’ diyerek sözlerine başladı. Erdoğan, 
“Malumunuz Sayın Abbas son olarak geçtiğimiz 
yıl ağustos ayında Türkiye’yi ziyaret etmişti. O 
günden bu yana kendisiyle olan yakın temasımızı 
farklı vesilelerle devam ettirdik. Ülkemizdeki son 
Seçim sürecinde Filistin halkının tüm kesimlerinin 
desteğini, duasını yanımızda hissettik. 28 Mayıs 
gecesi Ankara ve İstanbul başta olmak üzere 
ülkemizin dört bir yanında yaşanan coşkuya 
Kudüs’te, Ramallah’ta, Gazze’de şahit olduk. Aziz 
kardeşim Sayın Abbas’ın şahsında tüm Filistin 
halkına sevincimize ortak oldukları için şahsım, 
milletim adına teşekkür ediyorum. Milletimizle 
birlikte İslam dünyasının farklı köşelerindeki 100 
milyonlarca kardeşimizin de güvenini inşallah boşa 
çıkarmayacağız” dedi.

‘KALICI BARIŞIN TEK YOLU İKİ 
DEVLETLİ ÇÖZÜM VİZYONUNU 
SAVUNMAKTAN GEÇMEKTE’

Erdoğan, bugünkü görüşmelerde Filistin’deki 
gelişmeleri ayrıntılı şekilde ele aldıklarını belirterek 
şöyle konuştu:

“İlişkilerimizin daha da geliştirilmesine 
yönelik atılabilecek adımları, ikili görüşmemizde, 
heyetler arası görüşmelerde değerlendirme 
imkanımız oldu. Filistin devletinin kapasitesinin 
güçlendirilmesine, Filistin halkının mevcut 
koşullarının iyileştirilmesine desteğimizi teyit 
ettik. Filistin meselesinin uzun bir süredir 
uluslararası toplumun gündeminde hak ettiği 
ilgiyi toplamadığı, toplayamadığı bir vakadır. 
Başta Birleşmiş Milletler (BM) olmak üzere 
uluslararası camianın Filistin meselesine güçlü 
şekilde angaje olması mühimdir. Türkiye olarak 
Filistin halkıyla dayanışmamızı, Filistin davasına 
desteğimizi en güçlü şekilde sürdürüyoruz, 
sürdüreceğiz. Filistin’deki gelişmeleri bu minvalde 
yakından takip ediyoruz. Gün geçtikçe artan can 
kayıplarından, yıkımlardan, yasadışı yerleşimlerin 
genişletilmesinden ve yerleşimci şiddetinden 
derin endişe duyuyoruz. Bu vesileyle hayatını 
kaybeden Filistinli kardeşlerimize bir kez daha 

Allah’tan rahmet, Filistin devleti ve halkına 
başsağlığı diliyorum. Bölgede adil ve kalıcı bir 
barışın tek yolu iki devletli çözüm vizyonunu 
savunmaktan geçmektedir. Mescid-i Aksa başta 
olmak üzere kutsal mekanların tarihi statükosunun 
değiştirilmesine yönelik eylemleri de kabul 
etmemiz mümkün değildir.”

‘BİR MEYDANA ADIMIN 
VERİLMİŞ OLMASINDAN 
MEMNUNİYET DUYDUM’

Erdoğan konuşmasının devamında, “Filistinli 
kardeşlerimiz arasındaki birlik ve uzlaşı bu 
süreçteki temel unsurlardan biridir. Bu alanda 
üzerimize düşen her türlü desteği sağlamaya 
hazır olduğumuzu değerli kardeşimle bir kez daha 
paylaştı. TİKA, Türk Kızılay ve Türk sivil toplum 
kuruluşları Filistin’e yönelik insani ve kalkınma 
yardımlarını sürdürmektedir. Faaliyetlerine büyük 
önem atfettiğimiz Birleşmiş Milletler Filistinli 

Mültecilere Yardım Ajansı’na katkılarımızda 
önceki yıllarda olduğu gibi devam edecektir. 
Görüşmelerimizde ikili münasebetlerimizin yanı 
sıra bölgesel gelişmeler hakkında da görüş 
alışverişinde bulunduk. Filistin davasını en güçlü 
şekilde savunmaya, Filistin halkının güvenliğini 
ve refahı artırmaya yönelik her gayreti tüm 
gücümüzle desteklemeye devam edeceğiz. 
Birleşmiş Milletler parametreleri temelinde 
1967 sınırlarında başkenti Doğu Kudüs olan 
bağımsız bir Filistin devletinin kurulmasının tüm 
bölgemizin barış ve istikrar için bir şart olduğunu 
ifade etmek istiyorum. Bu düşüncelerle aziz 
kardeşim Mahmud Abbas’a ve heyetine ziyaretleri 
için tekrar şahsım, milletim adına teşekkür 
ediyorum. Görüşmelerimizin hayırlara vesile 
olmasını diliyorum. Buradan tüm Filistin halkına 
ve Ramallah’ta bir meydana adımın verilmiş 
olmasından duyduğum memnuniyeti de özellikle 
ifade etmek istiyorum” dedi.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, TÜYAP 
Fuar Merkezi’nde İDEF’23 16’ncı Uluslararası Savunma 
Sanayii Fuarı Kapanış Töreni’nde açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “İDEF sektöre 
yine damga vurdu. İDEF’in başarısını aldık Türkiye’nin 
gurur hanesine yazdık. Daha büyük hedeflere yelken 
açtık” dedi. Erdoğan, “2023’ün ilk yarısında savunma 
ihracatımız 2 milyar 400 dolar oldu. Sene sonunda 
inşallah 6 milyar dolarlık ihracat hedefliyoruz” 
ifadelerini kullandı. Öte yandan Erdoğan, “3 ay önce 
hangardan çıkardığımız KAAN’ı inşallah yıl sonunda 
havada da göreceğiz” dedi.

İDEF SEKTÖRE  
DAMGA VURDU



Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, TÜYAP Fuar Merkezi’nde, 
İDEF’23 16’ncı Uluslararası Savunma 
Sanayii Fuarı Kapanış Töreninde 

konuştu.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, konuşmasında 

“Kamu-özel sektör arasındaki yakın işbirliğinin 
önemini burada bir kez daha gördük. Salı günü 
başlayan ve dört gün süren fuarımıza bu sene 
ilgi oldukça yüksek. Dünyanın 81 farklı ülkesi ile 
birlikte NATO, Afrika Birliği ve Türk Amerikan 
İş Konseyi’nden katılım oldu. Aynı şekilde fuara 
189 heyeti temsilen 741 heyet üyesi iştirak 
etti. Fuarımızda 689’u yerli, 772’si yabancı 
olmak üzere bin 461 firma yer aldı. Yüzde 15’i 
yabancı olmak üzere 100 binden ziyaretçiyi 
ağırlayan IDEF’23 sektöre damgasını vurmayı 
yine başardı. Fuar tarihi açısından çok da uzun 
olmayan 30 yıllık zaman zarfında IDEF sektörün 
kalbinin attığı küresel bir markaya dönüşmüştür. 
Türkiye için önemli bir kazanım olan bu gerçeği, 
katılımcı ve firma sayısının yanı sıra ürünlerimizin 
genişleyen yelpazesi de teyit ediyor. Türk 
Savunma Sanayii’nin adeta görücüye çıktığı 
fuar süresince farklı kategorilerde 200’e yakın 
sistem ve alt sistemin tanıtımı yapıldı. IDEF’23 
iş bağlantıları açısından da hamdolsun oldukça 
verimli geçti. Şimdiye kadar katılımcı şirketler, 
yabancı heyetler ve Türk tedarik makamları 
arasında 5 bin iş görüşmesi gerçekleştirildi. 
Ayrıca 4 gün boyunca 120 tanıtım programı, 
iş birliği protokolü ve sözleşme imza töreni 
düzenlendi. Bunların haricinde daha pek çok 
temasa, görüşmeye, iş bağlantısına, irtibat 
tesisine fuarımız vesile oldu” dedi.

“SEKTÖRÜN İHTİYAÇLARINI 
TESPİT EDİP, ÖZGÜN 
ÇÖZÜMLER GELİŞTİRECEĞİZ”

Sektörün ihtiyaçlarını tespit edip çözümler 
geliştireceklerini belirten Erdoğan, “IDEF’in 
başarı çıtasını daha da yükseltmesinden 
memnuniyet duyuyoruz. Fuarın ülkemize ve 
sektörümüze yakışır şekilde icrasına destek 
veren hiçbir kardeşimi göz ardı edemeyiz. Ama 
buraya destek veren kardeşlerime, firmamıza ve 

kurumumuza şükranlarımı sunuyorum. Elbette 
IDEF’23 deki başarımızı aldık, Türkiye’nin 
gurur hanesine yazdık. Ama aynı zamanda 
bugünden itibaren daha büyük hedeflere yelken 
açtık. Önümüzde çok iyi değerlendirmemiz 
gereken 2 senemiz bulunuyor. İnşallah bu süreyi 
kamusu ve özel sektörü ile en etkin, en verimli 
şekilde kullanacağız. Başlayıp belli bir aşamaya 
getirdiğimiz projelere hız vereceğiz. Sektörün 

ihtiyaçlarını tespit edip, özgün çözümler 
geliştireceğiz. Ürün yelpazemizle birlikte 
rekabet gücümüzü de artıracağız. MOKAP 
olarak sergilenen ürünlerimizi kullanıma ve 
satışa hazır hale getireceğiz. Sadece bunlarla 
kalmayacak, kendi alanında çığır açan, sektöre 
yön veren ileri teknolojiye sahip yeni ürünlerle 
tüm dünyanın huzuruna çıkacağız. 17. IDEF’in 
işte bu hedeflerimizi gerçeğe dönüştüreceğimiz 
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İDEF SEKTÖRE  
DAMGA VURDU

“KIZILELMA İLE İNŞALLAH BU ALANDA ÇIĞIR AÇACAĞIZ”
Kendi savaş gemisini yapan dünyadaki 10 ülkeden birinin Türkiye olduğuna dikkati 
çeken Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “2002 yılında savunma sektöründe yüzde 80 
oranında dışa bağlı bir ülke devraldık. Öyle ki askerinin polisinin kullandığı temel silahları 
bile yurt dışından ithal eden ithal etmek mecburiyetinde olan bir Türkiye vardı. Bu 
bağımlılık ilişkisinden dolayı terörle mücadele operasyonlarımızı yürütürken bile ciddi 
sıkıntılarla karşılaşıyorduk. Gün oldu terörle mücadele için istediğimiz bir İHA’yı bile bize 
vermediler. Bizim silahlarımızı teröristlere karşı kullanamazsınız dediler. Tabancayı bize 
vermediler. Ama şimdi bize tabanca vermeyenlere biz kendi tabancalarımızı veriyoruz. 
Gün oldu parasını ödediğimiz malzemeleri bile tedarikini yapmadılar. Daha burada 
sayamayacağımız sayısız bahanelerle bize sürekli zorluk çıkardılar. Savunma sanayinde 
attığımız cesur adımlarla bize ve ülkemize yakışmayan bu tabloyu tamamen tersine 
çevirdik. Dışa bağımlılığı yüzde 20’lere kadar düşürdük. Bugün kara hava ve deniz 
araçlarında ihtiyaçlarımızın yerli ve milli imkanlarla karşılayabiliyoruz. TB2 ve ANKA ile 
başladığımız yolculuğumuzu AKINCI ve AKSUNGUR ile bir üst lige taşıdık. İnsansız savaş 
uçağımız KIZILELMA ile inşallah bu alanda çığır açacağız. Kendi savaş gemisini yapan 
dünyadaki 10 ülkeden biriyiz. Gemilerimizi sadece tasarlamak ve üretmekle kalmıyoruz. 
Gemilerde kullanılan silah sistemlerinden radarlara elektronik harbe kadar birçok 
teknolojiyi de yine biz geliştiriyoruz. Silahlı insansız deniz, hava ve kara araçlarında yeni 
ürünlerle kapasitemizi sürekli güçlendiriyoruz” diye konuştu.
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bir platform olabilmesi için çalışmalarımıza 
şimdiden başlayacağız” ifadelerini kullandı.

“YALAN TÜCCARLARINA 
ASLA KULAK ASMAYACAĞIZ”

Savunma Sanayii alanında son 21 
yılda gelişmeler kaydedildiğine değinen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Buradaki tüm 
firmalarımızın adeta bir akıncı ruhu ile işine 
ve projesine dört elle sarılmasını bekliyorum. 
Yalan tüccarlarına ve şeamet tellallarına asla 
kulak asmayacağız. Hedeflerimize odaklanarak 
bir sonraki IDEF’i her bakımdan sektörümüz 
açısından yeni bir sıçrama tahtası haline 
getireceğiz. Bunları söylerken kesinlikle hamaset 
yapmıyoruz. Son 21 yılda başardıklarımıza 
bakarak böyle iddialı konuşuyoruz. Savunma 
sanayii alanında kat ettiğimiz mesafe bizim hem 
referansımız hem ilham kaynağımız hem de neleri 
yapabileceğimizin müjdecisidir. Ülkemizi takip 
edenler son 21 yılda Türkiye’nin özellikle savunma 
sanayii alanında yazdığı başarı hikayesinin en 
yakın şahididir. Kurumlarımız, firmalarımız ve 
vatandaşlarımız ise bu hikayenin aktörleri olarak 
sürece tanıklık ettiler” şeklinde konuştu.

“KORKAKLAR ZAFER  
ANITI DİKEMEZ”

Erdoğan, “Gerçekten son 21 yılda dünyada 
belki de hiçbir ülkenin karşılaşmadığı engellerle 
karşılaştık. Gizli açık ambargolara maruz 
bırakıldık. Haksız ve hukuksuz kısıtlamaların 
muhatabı olduk. Çifte standardın, adaletsizliğin, 
ahde vefasızlığın daniskasını yaşadık. Ama bunlar 
karşısında yılmadık, pes etmedik, yolumuzdan 
asla dönmedik. Kendi göbeğimizi kendimiz 
kesmek zorunda olduğumuzu hiçbir zaman 
aklımızdan çıkarmadık. Her zaman şu inançta 
olduk, korkaklar zafer anıtı dikemez. İnanmış 
yüreklere kimse set çekemez. Azmin ve gayretin 
önünde hiçbir güç duramaz, iman varsa, irade 
varsa Allah’ın izniyle imkan da vardır. İşte bu 
anlayışla hareket ederek hamdolsun 21 sene önce 
hayali dahi kurulamayan nice başarıya nice zafere 
fuarda bugün gururla tanıtılan nice savunma 
ürününe imza attık” dedi.

6 MİLYAR DOLARLIK 
İHRACAT HEDEFİ
Erdoğan, “2002 yılında savunma 
sektöründe sadece 57 firmamız 
faaliyet gösteriyorken, bugün bu 
sayı ne oldu biliyor musunuz? 2 
bin 500. Savunma Sanayiimiz 80 
binden fazla çalışanıyla ülkemiz 
ekonomisinin lokomotifliğini 
üstlendi. 1 milyar dolar olan ciro 
rakamımız 12 milyar doları aştı. 
Araştırma geliştirme harcamamız 
49 milyon dolardan 2 milyar 
dolara yükseldi. 248 milyon dolar 
civarında olan ihracatımız geçen 
sene 4 buçuk milyar dolarla 
rekor kırdı. Daha da artacak 
bundan şüphemiz yok. 2023’ün 
ilk yarısında savunma ihracatımız 
2 milyar 400 dolar oldu. Sene 
sonunda inşallah 6 milyar dolarlık 
ihracat hedefliyoruz. Bu başarıları 
küresel ekonomik krizlerin yanında 
6 şubat 11 ilimizi ve 14 milyon 
insanımızı etkileyen 50 bin’e aşkın 
vatandaşımızın hayatını kaybettiği 
deprem felaketine rağmen 
elde ettik. Yine bu dönemde 14 
mayıs 28 mayıs tarihlerinde 2 
kritik Seçim yaşadığımız halde 
hedeflerimizden bir an olsun 
kopmadık” kaydetti.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“(Milli Muharip Uçak) 3 ay önce 
hangardan çıkardığımız KAAN’ı 
inşallah yıl sonunda havada da 
göreceğiz.” dedi.
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BASKETBOL 
GELİŞİM 

MERKEZİ’Nİ 
2024 YILINDA 

HİZMETE 
SUNMAYI 

PLANLIYORUZ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 

Basketbol Gelişim Merkezi Şantiyesi’nde 
açıklamalarda bulundu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “1.5 yıl önce inşasına başladığımız 

merkezi 2024 senesinin mart ayında Türk 
basketbolunun hizmetine sunmayı planlıyoruz. 

Merkezimiz sadece maç oynanan bir yer 
olmayacak. Turnuvalar, organizasyonlarla 24 

saat yaşayan bir spor kompleksi olarak faaliyet 
verecek. Birçok etkinliğin yapılabileceği bir 

salon olacak” dedi.
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Basketbol Gelişim Merkezi 
şantiyesinde incelemelerde 
bulundu.  Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan, ülkemizin en önemli spor 
tesislerinden biri olacak Basketbol Gelişim 
Merkezi’ni ziyaret ettiğini ifade ederek, 
“Yıllarca burada bir kapalı spor salonu 
olarak farklı birçok etkinlikleri yaşadık. 
Burada basketbol milli takımımızın milletçe 
hepimizi gururlandıran nice başarılarını 
izleme, unutulmaz mücadelelerini takip 
etme fırsatı bulduk. Ancak spor salonumuz 
artık ihtiyaçları karşılamada yetersiz kalıyor, 
talebe cevap veremiyordu. Ayrıca burası 
oldukça eski bir yapıydı. 1979 yılında temeli 
atılıp, 1989 yılında hizmete alınan binanın 
depreme dayanıklılık açısından ciddi 
sorunları vardı. Türkiye’nin spor altyapısını 
güçlendirme hamlelerimiz çerçevesinde 
burayı yıkıp yeni baştan yapma kararı 
aldık. Yeni projemizi bir spor salonundan 
öte her açıdan göz kamaştıran modern bir 
spor kompleksi anlayışıyla planladık. Bu 
görevi de yaptığı binalarla ülkemizin yüz 
akı olan TOKİ Başkanlığına verdik. TOKİ 
Başkanlığımız, Gençlik ve Spor Bakanlığı 
işbirliği içinde süratle çalışmalarına başladı. 
2021 senesinin kasım ayında ihalesi yapılan 
inşaat projemizde kısa sürede çok büyük 
ilerlemeler kat ettik. Bugün hep birlikte 
spor kompleksinde gelinen aşamayı sizlerle 
gördük, inceledik. Yürütülen çalışmalar 
hakkında detaylı bilgiler aldık. Türkiye’ye 
ve Türk sporuna yakışır muhteşem tesisi 
İstanbul’umuza kazandırıyor olmanın 
heyecanını yaşıyoruz. Sizlerin de gördüğü 
gibi sağlam, güvenli, çevreye uyumlu, 
FIBA standartlarına sahip yeni spor 
kompleksimizin inşaatı devam ediyor” diye 
konuştu. 

“BİRÇOK ETKİNLİĞİN 
YAPILABİLECEĞİ 
SALONLAR OLARAK 
HİZMET VERECEK”

Basketbol Gelişim Merkezi projesinin öne 
çıkacak özelliklerini hakkında bilgiler veren 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Merkezde 10 
bin kişilik spor salonu, bin kişilik antrenman 
ve maç salonu yer alıyor. Bunun yanında 
yılda 8 binden fazla müsabakanın yapılacağı 
3 adet altyapı salonu bulunuyor. Ayrıca 
sporcu ihtiyaçlarına göre tasarlanmış bir 
otel ve kamp merkezimiz mevcut. Toplu 
ulaşım hatlarına, İstanbul’un tarihi dokusuna 
ve surlara uyumlu bir mimarisi olan yapı 
22 bin metrekare toplam yeşil alana sahip. 
Toplam 150 bin metrekare inşaat alanı 68 

bin metrekare ihale alanı olan tesis içinde 
basketbol müzesi, kütüphanesi, alışveriş, 
konser ve yeme içme alanlarıyla otopark 
var. Basketbol Gelişim Merkezimiz sadece 
maç oynanan bir yer olmayacak. Burası 
maçlar, turnuvalar, yerli ve uluslararası 
organizasyonlarla 24 saat yaşayan bir spor 

kompleksi olarak ülkemize hizmet verecek. 

Birçok etkinliğin yapılabileceği salonlar 

olarak hizmet verecek. 1.5 yıl önce inşasına 

başladığımız merkezi 2024 senesinin mart 

ayında Türk basketbolunun hizmetine 

sunmayı planlıyoruz” şeklinde konuştu.

“ÜLKEMİZİN BAŞARI GRAFİĞİ DE YILDAN YILA YÜKSELİYOR”
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, son 21 yılda spor altyapısına verdikleri önemin ve yapılan 
yatırımların herkesin malumu olduğunu dile getirerek, “Ülkemizdeki toplam spor tesisi sayısını 
bin 575’ten 4 bin 340’a yükselttik. Sentetik futbol, Basketbol ve voleybol sahalarını mahallelere 
kadar yaygınlaştırdık. Atletizm pistlerimizin sayısını 12’den 59’a, yarım ve tam olimpik yüzme 
havuzlarımızın sayısını 46’dan 622’ye çıkardık. Spor salonlarımızın sayısını ise 372’den 904’e 
getirdik. Altyapı yatırımlarını, sporcu yetiştirmeye yönelik projelerimizle destekledik. Her yaş 
gurubundan insanımızı spor yapmaya, muhakkak bir spor dalı ile düzenli bir şekilde ilgilenmeye 
teşvik ediyoruz. Çalışmalarımız neticesinde lisanslı sporcumuz 278 binden 14 milyon 390 bine, 
faal sporcu sayımız ise 206 binden 4 milyon 315 bine çıktı. Bu sporcularımızı yetiştiren antrenör 
sayımız ise 308 bini buldu. Spor kulüplerimizin sayısı 6 bin 35’ten 21 bin 500’e geldi. Ülkemizin 
uluslararası spor müsabakalarındaki başarı grafiği de yıldan yıla yükseliyor. Tokyo 2020, 
1936’dan beri katıldığımız olimpiyatlar arasında en fazla madalya kazandığımız olimpiyatlar 
oldu. Daha önce doğru düzgün varlık gösteremediğimiz branşlarda bile artık sporcularımız 
kürsüye çıkıyor, madalya kazanıyor, İstiklal Marşımızı tüm dünyaya dinletiyor. Hemen her hafta 
farklı bir spor dalında sporcu ve takımlarımızdan müjdeli Haberler alıyoruz. Paris 2024 Yaz 
Olimpiyatları’na yönelik hazırlıklarımızı da yoğun bir şekilde sürdürüyoruz. Tokyo’daki başarımızı 
Paris’te perçinleyeceğimize inanıyorum. Türk sporunun özellikle basketbolumuzun gelişmesine 
verdiğimiz önemin en güzel göstergesi işte bu tesistir. Abdi İpekçi Basketbol Gelişim Merkezi’nin 
inşasında ter döken tüm kardeşlerime teşekkür ediyorum” dedi.
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CUMHURİYET 
TARİHİNİN EN 
ÖNEMLİ ADIMI

Pendik Ali Baba 
Cemevi’nde muharrem ayı 

dolayısıyla düzenlenen 
iftar programına katılan 

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan şu mesajları verdi: 

Ehlibeyt’i sevmek, hak ve 
hakikat konusunda çok 

daha titiz olmak demektir. 
Bu inanç ve azimle 

geçtiğimiz yıl Cumhuriyet 
tarihinin en önemli 

adımını atarak, Alevi 
Bektaşi Kültür ve Cemevi 

Başkanlığı’nı kurduk. 
Sünni’siyle Alevi’siyle, 

Türk’üyle, Kürt’üyle 
hep beraber kardeş ve 
tek millet olduğumuzu 

dünya aleme ilan eden bu 
kurumsal çatıyı gecikmiş 

bir hak teslimi olarak kabul 
ediyoruz.



Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Pendik’teki 
Ali Baba Cemevi’nde muharrem ayı 
dolayısıyla düzenlenen iftar programında 
vatandaşlarla sohbet etti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Pendik’teki Ali Baba 
Cemevi’nde muharrem ayı dolayısıyla düzenlenen 
iftar programında vatandaşlarla sohbet etti.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Sünni’siyle Alevi’siyle, Türk’üyle Kürt’üyle hep 
beraber kardeş ve tek millet olduğumuzu kaydetti. 
Erdoğan, Pendik’teki Ali Baba Cemevi’nde 
Muharrem ayı dolayısıyla düzenlenen iftar 
programına katıldı. Duaların edildiği programda 
iftara katılanlara hitap eden Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, Muharrem orucunun kabul olması 
temennisinde bulundu.

CUMHURİYET TARİHİNİN EN 
ÖNEMLİ ADIMI

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Bu matemde 
Hüseyin’e ağlayanların iç aleminde hüzünden 
başka bir şey yoktur. Hazreti Peygamber, ‘Allah’ı 
sizi rızıklandırdığı için sevin, beni Allah’ı sevdiğiniz 
için, Ehlibeytimi de beni sevdiğiniz için sevin.’ 
buyurmuştur. Ehlibeyt’i sevmek demek adalet ve 
hakkaniyet, hak ve hakikat konusunda çok daha titiz 
olmak demektir. Bu inanç ve azimle geçtiğimiz yıl 
Cumhuriyet tarihinin en önemli adımını atarak, Alevi 
Bektaşi Kültür ve Cemevi Başkanlığı’nı kurduk” dedi.

GECİKMİŞ BİR HAK TESLİMİ
Milletin mayası, ülkenin çimentosu ve devletin 

kilit taşı olarak gördükleri Alevi Bektaşi kardeşlerini 

özlemle bekledikleri haklarına kavuşturmak için 
attıkları bu adımın tekrar hayırlı olmasını dileyen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şöyle devam etti: 
“Alevi Bektaşi Kültür ve Cemevi Başkanlığı’mızın 
Anadolu’daki Alevi Bektaşi ocakları, bu ocaklarda 
hizmet eden mürşitler, buralara devam eden canlar 
nezdinde sevinçle karşılandığını Allah’a hamdolsun 
görüyoruz. Sünni’siyle Alevi’siyle, Türk’üyle Kürt’üyle 
hep beraber kardeş ve tek millet olduğumuzu dünya 
aleme ilan eden bu kurumsal çatıyı gecikmiş bir hak 
teslimi olarak kabul ediyoruz.” 
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VATANDAŞTAN 
SEVGİ GÖSTERİSİ
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
burada yapılan ibadetlerin, 
verilen ikramların Allah 
katında kabul olmasını 
dilediğini kaydederek, 
“Bugün Muharrem orucunu 
sizinle birlikte açmaktan 
son derece memnun oldum. 
Dilerim sofranızda ve işinizde 
bereket, gözlerinizde ve 
gönüllerinizde daima rahmet 
olsun. Cenab-ı Hak, Ehlibeyt 
hürmetine, Hak erleri ve 
erenleri hürmetine dirliğimizi, 
birliğimizi, kardeşliğimizi 
zevalden muhafaza eylesin” 
ifadelerini kullandı.
İftar programından ayrıldığı 
sırada Erdoğan’a çevredeki 
kalabalık tarafından sevgi 
gösterisinde bulunuldu. 
Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’a iftar programında, 
TBMM Başkanı Numan 
Kurtulmuş, Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy 
ile Pendik Belediye Başkanı 
Ahmet Cin de eşlik etti.
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İstanbul Gençlik Kolları 
Başkanımız Muhammed 
Cem Çekerek, Bağcılar 
Belediyemizin ev 
sahipliğinde Yerel 
Yönetimler birimimizin 
düzenlediği 4. İstanbul 
Gençlik Meclisleri 
Buluşması programına 
katıldı.

Başkanımız Çekerek, 
yerel karar alma 
mekanizmalarında aktif rol 
alan 39 ilçe Gençlik Meclisi 
Başkanlarımızın fikirlerini 

dinledi.
Aynı zamanda gençlerin eğitsel, 

sosyal, kültürel, sanatsal ve sportif 
faaliyetler çerçevesinde yaşam 
kalitesini nasıl arttırabilirizi istişare 
etti. Gençlere enerjilerini hiçbir 
zaman kaybetmemeleri gerektiğini 
vurgulayan Çekerek, gençlerin desteği 
ve çalışmalarıyla yerel seçimlerde 
İstanbul’u yeniden AK Belediyeciliğin 
kazanacağını belirtti.

4. İSTANBUL 
GENÇLİK 
MECLİSLERİ 
BULUŞMASI
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İstanbul Gençlik Kolları 
Başkanımız Muhammed Cem 
Çekerek öncülüğünde orman 
yangınlarına karşı farkındalık 
oluşturmak amacıyla çevre 
temizliği yaptık. 

İstanbul Gençlik Kolları ‘Cemre’ ekibimiz 
Beykoz Spor Ormanı’nda çevre temizliği 
gerçekleştirerek orman yangınlarına karşı 
farkındalık oluşturdu. 

Cemre ekiplerimiz önce ormandaki 
çöpleri temizledi ardından da piknik yapan 
vatandaşları orman yangınlarıyla mücadele etmek 

amacıyla çevre bilinci konusunda uyarılarda bulundu.

“YEŞİL VATANIMIZI KORUMAK 
ASLİ GÖREVİMİZDİR”

Çevreyi temizleyerek orman yangınına sebep 
olabilecek atıkları ait oldukları çöp konteynerlerine 
attıklarını vurgulayan İstanbul Gençlik Kolları 
Başkanımız Muhammed Cem Çekerek, “Bu 
ormanlar hepimizin. Yeşil vatanı korumak bizim 
asli görevimizdir. Vatandaşlık görevimizi layıkıyla 
yerine getirmemiz hepimizin faydasınadır” ifadelerini 
kullandı.

İSTANBUL GENÇLİĞİNDEN 
‘ÇEVRE TEMİZLİĞİ’

Bağcılar Gençlik Kollarımız, ‘Temiz İnsan Temiz 

AK GENÇLİK YEŞİL 
VATAN NÖBETİNDE
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Sarıyer Gençlik Kollarımız, Muharrem 
Ayının 10. gününde vatandaşlarımıza 
Aşure ikramında bulundu. 

Sarıyer Gençlik Kollarımız, paylaşmanın, 
dayanışmanın, birlikteliğin ve sevginin ifadesi, 
bolluk ve bereketin simgesi olan Aşure Günü’nde 
vatandaşını unutmadı.

Teşkilatımız, Gençlik Kolları Başkanvekilimiz Yasin 
Akyıldız, İlçe Başkanımız Halil İbrahim Kurşun ve Kadın Kolları 
Başkanımız Şükran Soylu ile birlikte vatandaşlarımıza aşure 
ikram etti.

Doğa’ sloganıyla Kocaeli Kefken’de bulunan 
kamp alanında çevre temizliği yaptı.

Esenyurt Gençlik Kollarımız 
da doğamızı temizlemek için 
kolları sıvadı

Esenyurt Gençlik Kolları Başkanımız Erhan 
Akdoğan’ın öncülüğünde teşkilatımız, gelecek 
nesillerimize daha yaşanabilir bir dünya 

bırakmak ve çevremizi daha da güzelleştirmek 
için ‘çöp toplama etkinliği’ gerçekleştirdi.

Bahçelievler Gençlik 
Kollarımız da ormanlarımıza 
nefes oldu 

“Yeşili sev, doğayı koru” sloganıyla işe 
koyulan teşkilatımız, Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ın liderliğinde, ormanlarımızın 

korunması yönünde bakanlarımıza destek 
olmayı ve çevre bilincini artırmayı hedefledi. 

Bahçelievler gençliği, “Doğa bizlerin yaşam 
alanımız ve her zaman temiz kalmalıdır. 
Doğayı korumalı ve sahip çıkmalıyız. Amacımız 
yaşatmak, korumak ve üstümüze düşeni 
yaparak herkesi ormanlarımızı korumaya davet 
etmek” diyerek çevre temizliği konusunda 
çağrıda bulundu.

SARIYER 
GENÇLİĞİNDEN 
AŞURE İKRAMI 
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Sultangazi Gençlik Kollarımız, 
ilçedeki Kur’an kurslarında eğitim 
alan öğrencileri ziyaret ederek 
ikramlarda bulundu.

Teşkilatımız, Sultangazi Gençlik Kolları Başkanımız 
Yasin Bakırcı ile birlikte birlikte, yaz tatilinde 
neşeleriyle camiileri dolduran, Kur’an aşkıyla 
büyüyen miniklerimizi ziyaret etti. Teşkilatımız, 
sırasıyla Hacı Ayşe Özyurt Camii Kur’an Kursu, 

Aksa Camii Kur’an Kursu, Yeni Camii’nde Kur’an-ı Kerim 
okumayı öğrenen miniklere çeşitli ikramlarda bulundu. 
Teşkilatımız, öğrencilerle hatıra fotoğrafı da çektirdi. 

KUR’AN 
KURSLARIMIZI 
ZİYARET ETTİK
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Zeytinburnu Gençlik 
Kollarımız, Milletvekillerimiz 
Süleyman Soylu, Sevan 
Sıvacıoğlu ve Adem Yıldırım 
ile birlikte hane ve esnaf 
ziyaretleri gerçekleştirdi.

İstanbul’un AK gençleri, hane 
ziyaretlerine tüm hızıyla devam 
ediyor. Bu kapsamda Bakanımız ve 
İstanbul Milletvekilimiz Süleyman 
Soylu ile birlikte vatandaşlarımızı 

evlerinde ziyaret eden teşkilatımız, talep ve 
önerileri dinledi.

Teşkilatımız , Milletvekilimiz Büşra Paker ile 
birlikte Batmanlı Şahin ailesini ziyaret ederek 
hasbihal etti.

Ayrıca, Milletvekilimiz Sevan Sıvacıoğlu ile 
birlikte de Ermeni Hastanesi ve Yedikule Göğüs 
Hastanesi’ne ziyarette bulundular. Hastane 
yönetimi ve çalışanlarla bir araya gelen 
Sıvacıoğlu ve teşkilatımız, hastalara da geçmiş 
olsun temennilerini iletti.

Zeytinburnu gençliğimiz, Milletvekilimiz 

Adem Yıldırım ile birlikte esnafımızı da 
ziyaret etti. Ülkemizin ekonomik ve toplumsal 
gelişimine katkı sağlayan esnafımızı selamlayıp 
onların talep ve önerilerini dinledi.

ZEYTİNBURNU 
GENÇLİĞİNDEN 
HANE VE ESNAF 
ZİYARETLERİ
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Cumhurbaşkanımız yol arkadaşları 
olarak liderimizin önderliğinde 
yarınlarımızın güçlü ve büyük 
Türkiye’si için çalışmaya, gönüller 
kazanmaya devam edeceğiz. 

İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer 
Türkiye Yüzyılı hedefiyle, büyük bir özveriyle 
ve gayretle çalışan Fatih, Çekmeköy, Kadıköy 
ilçe teşkilatlarımızı ziyaret ederek istişarelerde 
bulundu.

BİRLİK VE 
BERABERLİĞİMİZ 
DAİM OLSUN
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İl Kadın Kolları Sosyal İşler Birim 
Başkanlığımızın öncülüğünde genç 
kızlarımıza çeyiz dizmeye devam 
ediyoruz. 

Çekmeköy’de İlçe Kadın Kolları Başkanımız Arzu 
Kepenek ile birlikte, evlilik yolunda atacakları ilk 
adım, genç kızlarımızın en tatlı telaşlarından biri 
olarak hayat boyu anılarda yerini alacak asırlardır 

süregelen geleneğimiz çeyiz hazırlığı ve gelin bohçalarımızı 
hazırladık.

 

Çekmeköy’de 
İlçe Kadın Kolları 
Başkanımız Arzu 
Kepenek ile 

geleceğimizin emaneti sevgili 
çocuklarımızı Yaz Kur’an 
Kursu’nda ziyaret ettik. Yaz 
süresi boyunca eğitim görecek 
olan yavrularımıza Allah’tan zihin 
açıklığı dileklerinde bulunduk. 
Rabbim yüzlerindeki tebessümü 
eksik etmesin.

GENÇ KIZLARIMIZIN EN TATLI 
TELAŞLARINA ORTAK OLUYORUZ

YAZ KUR’AN KURSUNDAKİ 
ÇOCUKLARIMIZA ZİYARET
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 İstanbul Kadın Kolları teşkilatları olarak vatandaşlarımızın dertlerine derman 
olabilmek, sevinçlerine bir nebze olsun ortak olabilmenin mutluluğuyla 
çalışmalarımıza devam ediyoruz. Bu kapsamda, Fatih ilçemizde ailemize 
yeni katılan üyelerimizi İlçe binamızda misafir ettik ve kendilerini tebrik ettik. 

Kadıköy ilçemizde ise Kadıköylü komşularımızla, ilçe sakinlerimizle buluşup, hasbihal ettik.

 Aşure Günü veya Aşura Günü, Hicrî takvimin ilk ayı olan Muharrem ayının 
onuncu günüdür. Dinimizde bu günde birçok önemli olay meydana geldiğine 
inanılır ve bu güne kıymet atfedilir. Aynı zamanda Muharrem ayı bereket 
ayıdır. Bu vesileyle;

 Esenyurt İlçe Kadın Kolları Başkanlığı olarak organize etmiş olduğumuz Aşure 
Programı’nda hemşehrilerimiz ve teşkilat mensuplarımızla bir araya geldik.

Kartal İlçemizde ise Kadın Kolları Başkanımız Hatice Albayrak ve yönetimi ile mahalle 
başkanları ve yönetimleriyle Cuma namazı çıkışı cemaate aşure ikramında bulunduk. 
Aşure günümüz mübarek olsun.

SAHA ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM EDİYOR

AŞURE GÜNÜ ETKİNLİKLERİ




